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Notulen van de openbare online vergadering van het Algemeen Bestuur van Wa-
terschap De Dommel op 27 mei 2021 

Voorzitter 	E. de Ridder, watergraaf 

Secretaris 	mw. A.G. Dekker, secretaris-directeur 

Aanwezig: 
de leden: mw. C. J. W. M. Aerdts (Water Natuurlijk), mw. W. S. Batenburg-van Veen 
(VVD), J.F. M. van Bree (50PLUS), mw. M.L.F. Van Bree-Meeuwsen (50PLUS), mw. L. 
Bruggink-van der Steen (AWP), H.J.E. Dejonckheere (Water Natuurlijk), R.A. Dekkers 
(VVD), M. M. F. Dewachter (Water Natuurlijk), J. W. M. van Gerven (Werken aan Water), 
A. M. de Graaff (Bedrijven), J. L. J. Hendriks (Water Natuurlijk), V. E. C. Lokin (Natuurterrei-
nen), S.J. Peeters (VVD), J. de Quartel (Water Natuurlijk), B. F.A. M. van Rijckevorsel 
(Natuurterreinen), mw. M. M. Ruijs (Water Natuurlijk), mw. A. Schouten-Saarloos (PvdA), 
mw. V. T. C. Slegers (Water Natuurlijk), mw. E. H. T. Stravens (CDA), F. L. M. Tijhof (PvdA), 
M.W.M. van den Tillaart (CDA), C.A.A.A. Telnissen (PvdA), J.A. Verhoeven (VVD), mw. 
M.H.E. van der Zanden-van Rooij (Ongebouwd) en mw. J. Zevenhek (Bedrijven). 

Afwezig: 
De leden: T. H. W. C. van Beek (CDA), H. P. M. van Ham (Ongebouwd), mw. G. J. M. H. 
Martens (Water Natuurlijk), M. J. P.A. Tholen (Ongebouwd) en C. H. B. Weijs (CDA). 

Notulist: 
R. Boot. 

1. 	Opening. 

De voorzitter opent de vergadering met de bede. 
Hij constateert dat de leden Van Beek, Dewachter, Van Ham, mevrouw Martens, 
Tholen, Weijs en mevrouw Van der Zanden nog niet zijn aangesloten. 
Hierna trekt hij nummer 25, zodat eventuele hoofdelijk stemmingen zullen aan- 
vangen bij het lid Van den Tillaart. 

De voorzitter vertelt dat op 30 april jl. de heer Hoppenbrouwers op 59-jarige leef-
tijd onverwacht is overleden. Theo Hoppenbrouwers is benoemd en beëdigd in 
de AB-vergadering van 8 juli 2020, samen met een aantal andere externe com-
missieleden. Men herinnert zich waarschijnlijk nog wel die bijeenkomst met een 
feestelijk tintje, in een tijd dat men meende snel weer fysiek bijeen te kunnen ko-
men. Theo werd voor de fractie 50PLUS benoemd in de commissie BCF. Hoewel 
het waterschapsbestuur voor hem een nieuwe omgeving betekende, was hij bin-
nen de kortste keren ingewerkt en op de hoogte van de belangrijkste dossiers. Hij 
toonde zich zeer betrokken, onder andere bij de discussies over het nieuwe 
WBP. Zijn ervaring als gemeenteraadslid in Eindhoven voor 50PLUS maakte 
hem meteen tot een geloofwaardig en gewaardeerd gesprekspartner. Theo ge- 
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bruikte in de commissie nooit meer woorden dan nodig en kon bondig en met hu-
mor zijn standpunt verwoorden. Hij hechtte groot belang aan de betrokkenheid 
van inwoners en stakeholders. Zo pleitte hij bij de behandeling van de notitie over 
de watertransitie in het najaar van 2020 voor grotere betrokkenheid van stakehol-
ders bij de uitwerking van ideeën en voor aandacht voor de problematiek van het 
stedelijk gebied. Dat laatste benadrukte hij ook bij de bespreking van WBP5 in 
maart van dit jaar. Hij vond het een goed idee dat het waterschap kennis en 
kunde ter beschikking stelt aan gemeenten en pleitte voor een realistische ver-
goeding daarvoor. Zijn achtergrond als raadslid in Eindhoven zal hem daarbij on-
getwijfeld hebben geïnspireerd. 
De contacten buiten het commissiewerk waren vanwege corona helaas schaars 
de afgelopen tijd. Spijtig, want de heer Hoppenbouwers was een man met grote 
sociale gaven, gericht op goede onderlinge contacten en gezelligheid. Zijn warme 
persoonlijkheid en betrokkenheid bij de collega's in zijn fractie en in de commis-
sie BCF, de gemeente en het waterschap zal node worden gemist. Het water-
schap had hem graag langer bij zich gehad; in de commissie BCF, vanwege zijn 
betrokkenheid bij het AB en het waterschap maar vooral als het warme, fijne 
mens dat hij was. 

Hierna wordt een moment van stilte in acht genomen. 

Mevrouw Van der Zanden heeft zich bij de vergadering aangesloten. 

2. 	Mandatering toetredingsstrategie SNB. 
Voorstelnummer: Z64687. 

De voorzitter stelt dat in de AB-vergadering van 28 april jl. bleek dat er behoefte 
was om met het totale AB te spreken over stukken waarop geheimhouding was 
gelegd. Dat besloten beraad heeft plaatsgevonden en hij verzoekt daarover geen 
mededelingen te doen en er niet naar te verwijzen. 
Het verschil met het voorstel dat in het AB van 28 april jl. op de agenda stond, zit 
in de beslispunten 2 en 3. 

Mevrouw Aerdts bedankt voor de aanpassingen in het stuk. Zij is blij met de ge-
toonde flexibiliteit. Haar fractie gaat akkoord met het nu geformuleerde voorstel. 
Zij hoopt dat de punten waartoe nu wordt besloten, standhouden in de AVA en 
ziet de toegezegde stukken graag terug in het AB. 

De heer Telnissen meent dat met de toezeggingen over de uittredingsstrategie 
het maximaal haalbare is bereikt. De PvdA-fractie stemt in met die aanpassin-
gen. Hij merkt nog op dat hij het gevoel heeft dat het AB met zulke bepalende be-
sluiten een beetje voor het blok wordt gezet door het DB. Wat het AB ook zegt, 
wijziging is niet meer mogelijk, omdat het proces al te ver is gevorderd. Zoiets 
kan best één keer voorkomen, maar mede door de overeenkomsten met de pro-
vincie heeft hij het gevoel dat dit structureel wordt. Hij hoopt dat het DB zulke za-
ken in de toekomst voorkomt. 

De heer Van Gerven deelt die mening. Het AB heeft nu wel toezeggingen gekre-
gen, maar kan nu alleen nog maar fiat geven om verder te onderhandelen, terwijl 
je dit probleem al maanden ziet aankomen. Pas na veel gezwoeg zijn er toezeg-
gingen gedaan. 

De heer Verhoeven zegt blij te zijn dat ook Water Natuurlijk nu instemt. 
Hij wijst erop dat niemand verplicht is om in te stemmen met het voorstel. Als het 
AB van De Dommel het niet ziet zitten, moet het tegenstemmen. Er zitten vijf wa-
terschappen in hetzelfde schuitje. Het maakt het wat moeilijker dat het ene water- 
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schap soms eerder vergadert dan het andere. Maar het DB heeft niet geïnfor-
meerd wat andere waterschappen al hebben besloten. Het is een vrije kwestie en 
dat moet het ook blijven. Niemand moet zich voor het blok gezet voelen. Soms, 
zoals bij de maatwerkovereenkomst met de provincie, is daar niets aan te doen. 
Het DB is daar dan niet blij mee, maar het probeert het wel zo goed mogelijk op 
telossen. 

De voorzitter onderschrijft de algemene oproep van de heer Telnissen. Het AB 
moet in staat worden gesteld om een goed oordeel te vormen over voorstellen en 
mag daarmee niet overvallen worden. Het mag ook niet worden gedwongen op 
een vraag alleen maar "ja" te zeggen. Het DB doet zijn best om het AB zo min 
mogelijk lastig te vallen met dergelijke voorstellen. 

Zonder hoofdelijke stemming wordt overeenkomstig het voorstel besloten. 

De heer Dewachter heeft zich na de besluitvorming bij de vergadering aangeslo-
ten. 

De voorzitter bedankt de secretaris voor haar werkzaamheden voor De Dommel 
en zegt dat hij dat morgen dunnetjes zal overdoen bij haar officiële afscheid. 

3. 	Sluiting. 

De voorzitter sluit, te 18.19 uur, de vergadering met de bede. 

Aldus vastgesteld in de vergadering van het Algemeen Bestuur d. d. 14 juli 2021. 

'de Ridder 	 H.J. Kielenstijn 
(voorzitter) 	 (secretaris) 
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